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Juris – Labdien! Nesen publicētais adm

Labdien! Nesen publicētais administratīvi teritoriālās reformas melnraksts paredz, ka
Saulkrasti kopā ar dažām citām Pierīgas pašvaldībām tiks apvienoti vienā vienībā ar
centru Ādažos. Līdz Ādažiem no Saulkrastiem var nokļūt ar mašīnu, ar autobusu vai ar
kājām (no Carnikavas vai Garkalnes dzelzceļa stacijas). Sakiet, lūdzu, vai Saulkrastu
pašvaldība plāno līdzīgi, kā dažas citās pašvaldības, organizēt referendumu par
pievienošanās citam novadam lietderīgumu. Acīmredzami, ka jaunā novada centra izveide
vismaz pirmajā laikā var būtiski sarežģīt iedzīvotāju dzīvi un droši vien skars arī novada
teritoriālo plānošanu, kuras vadība līdz ar jaunā novada izveidi, acīmredzot, nonāks citās
rokās? Paldies!


